
Heel blij met mijn inspraak. VN biodiversiteitsverdrag met daaraan gekoppeld het 

Wildlandsproject. Het VN project wat ons in de toekomst verbied de natuur, die ons 

momenteel onrechtmatig afgepakt wordt in te gaan. Dit op onrechtmatige wijze afpakken 

van burgergronden is crimineel en strafbaar.  

 

Sluit uw ogen niet voor dat wat werkelijk gaande is. Help mee en zorg dat we 

bewegingsvrijheid behouden. Zie ook verder op aangehaalde *1!!!! Belangrijk 

 

Ook met de vraag die ik aansluitend van lokaal belang kreeg ben ik blij. Het is altijd fijn om 

vanuit je hart te kunnen spreken.  

 

Zie de beschrijving onder de video voor meer toelichting op de inspraak. Tekst voorzien van 

bijlage kunt u terug vinden op https://burgersvragen.nl/lokaal-nieuws Help ons mee deze 

Agenda bij het grote publiek bekent te krijgen. 

 

Wat moet er gebeuren: 

 

Het fictieve verhaal waarin we leven moet van het netvlies af. De werkelijkheid moet 

terugkomen. 

 

Het fictieve verhaal is gecreëerd en gebaseerd op angst, met als doel: vrijwillig meebewegen 

om wensen van grote industriëlen gerealiseerd te krijgen, die met hun kapitalen de 

wetenschap gekocht hebben en al sinds 1992 georganiseerd werken aan you’ll own nothing 

and you’ll be happy. Waarmee zij beweren, dat als zij alles in handen hebben, de wereld 

gered is. Dit is misleiding. Naast het feit dat hun ideeën nog nooit tot beter geleidt hebben 

(zie verderop in dit antwoord) zijn het vooral die zaken waar zij patent op hebben die maken 

dat het op bepaalde gebieden beter moet. Voor deze gebieden zijn tal van andere 

mogelijkheden, die we nooit meer ten uitvoer kunnen brengen als we in de pas van deze 

groep en hun Agenda blijven lopen. Voor ons is in ieder geval de belangrijkste oplossing: 

terug naar zoveel mogelijk natuurlijk. Want dat kan de aarde ons geven en absorberen.  

 

Wij doen ons best om u dit in te laten zien. 

 

Wat kunt u doen: 

 

Allereerst beseffen wie de mensen zijn die dit plan uitrollen *1. Daarnaast meehelpen met 

aandragen en verzamelen van data, welke aantoont dat de door hen gepresenteerde data 

niet klopt. Hiermee kunnen rechtszaken gevoerd worden. 

 

Verder zou het heel goed zijn als u kritische vragen bij de politiek aangestuurde clubjes stelt. 

Zoals ik al aangaf: 3 O’s, 8RHK en de RES. Deze werken allen op die fictieve werkelijk, welke 

gecreëerd is door de industriëlen en zullen leiden tot het alles in handen krijgen, de realisatie 

van het Wildlands project, rewilding Europe en het onderbrengen van mensen in 

megalomane regionen, zoals Tristate city, beperkt in bewegingsvrijheid. 

 

https://burgersvragen.nl/lokaal-nieuws


U zult bij alles wat van deze 3 clubjes afkomt, inclusief de voor de politiek werkende 

wetenschap, kritische vragen gericht op de gevolgen van dit fictieve narratief moeten stellen. 

In welke mate dient het mobiliteitsplan ons? Wat zijn de gevolgen? 

In welke mate dient de 15 minuten regio ons? Wat zijn de consequenties? 

In welke mate hebben we die extra energie nodig? Wat levert ze werkelijk is, staat dit in 

verhouding tot kosten en opbrengst en de gevolgen die er aan zitten? Wat gebeurt er met de 

gronden? Gronden zijn het belangrijkste wat je kunt hebben, zorg dat deze in eigen handen 

blijven!! Wat is belangrijker, grond of energie? Wat is belangrijker: gezondheid of energie? 

Wat is belangrijker: vrijheid of energie? Laat u niet wijsmaken dat energie het 

allerbelangrijkste is wat er is, waar we alles voor op moeten offeren. 

Waar komen die vluchtelingen vandaan  en waarom komen ze hier. Waarom stemmen zoveel 

mensen PVV en maakt deze partij niets waar? Wie bepaalt de koers bij de politiek, de NAVO. 

Wie is de NAVO?! NAVO is onze na-oorlogse bezetter. De 1e NAVO generaal was een nazi *1. 

En daar zitten er nog vele van bij de NAVO top. Europa is nooit bevrijd geweest van de nazi’s! 

Ga dit bekijken. Ik heb meermaals in mijn inspraken gezegd: u kent de achtergrond niet van 

de mensen achter wie u aanloopt. 

 

Vraag voortdurend wat al deze plannen betekenen voor onze ouderen, kwetsbaren, 

ondernemers en alle eigen groeperingen. U zult merken, dat de belanghebbers hier niet over 

nagedacht hebben. Zij hebben nl. geen belang bij deze doelgroepen. Indien men hier geen 

goede oplossingen voor heeft, niet meestemmen.  

Daarnaast: help mee in het verkrijgen van juiste data. Vraag om een gebiedsregisseur die 

kennis heeft van de lokale omgeving. Bekijk  samen met hem of er metingen gedaan kunnen 

worden. Net als Agrifacts deed. Pas als deze metingen overeenkomen met die enkele die het 

RIVM presenteert, kunt u meegaan met eventuele bufferzones. Maar zorg dat deze in 

handen van de boer blijven en niet meer dan nodig zijn! Handel op eigen ideeën en stop met 

het volgen van die van anderen. Vertrouwen is goed, controle is beter! 

 

De gevolgen van het niet meer hebben van een eigen voedselsector is verschrikkelijk. Sinds 

de industriëlen onze voedselsector grotendeels domineren met kunstmatige middelen is 

onze gezondheid hard achteruit gegaan. Hieraan hangen vele consequenties (meer zieken, 

minder persoonlijke energie, meer kosten, meer afhankelijkheid, minder vrijheid, minder 

eigen kennis etc). 

 

En zo gaat dat met alles wat zij in handen krijgen. Dankzij de pillen en bijwerkingen hiervan 

hebben we vele nieuwe ziekten en chronisch zieken die hiervan afhankelijk zijn, veel meer 

dan 100 jaar geleden toen big farma monopoly kreeg (John D Rockefeller is oprichter Big 

Farma en hoofd financieerder van WO2). Het is geen levensreddende industrie zoals ze ons 

aanpraten, maar een zeer vervuilende en verslavende industrie welke de motivatie om 

gezond te worden en te werken aan en voor jezelf stagneert.  

Hetzelfde geldt voor de E nummers en goedkoop produceren, als ook afhankelijkheid van 

high tech, waar deze industriëlen ook de verdienste in en belang bij hebben. Toenames in 

overgewicht, afvlakking kinderen etc. Voor hun business zijn deze zaken lucratief, maar voor 

de mens zijn ze drama. Zij zijn de economie die Rutte op 1 zet. Zij zijn Europa na WO2 

ingetrokken en domineren sindsdien ons leven. De invloed van de door hen ingevoerde 

ontwikkelingen zullen nog in veel grotere mate ons leven gaan bepalen. De straling afkomstig 



uit de 5G voor de SMARTCITY zal grote problemen geven op alles wat biologisch is, als ook de 

zogenaamde (helemaal niet) duurzame energie. Deze voegen helemaal niets toe aan 

verbetering van opwarming. Integendeel zelfs. Elektriciteit veroorzaakt 4x zoveel meer 

warmte dan fossiel. Ook hier zal eerlijke data over gepresenteerd moeten worden (zijn 

mensen ook mee bezig, komt ook steeds meer bekendheid over). 

Zij maken nu dat wij in alles van hen afhankelijk worden.  

 

Wij gaan ervan uit dat u zich ook inzet voor een betere wereld, ga daarom zien waar we 

inzitten en zorg dat u besef krijgt van de werkelijkheid/ realiteit en de gevolgen van dit alles. 

 

Noaberschap komt uit de mens, niet vanuit de politiek. Ga zien waar behoefte aan is en werk 

daar samen aan. Luister naar uw inwoners, zij hebben geen financiële  belangen bij hun 

leven. Als hun wensen weer gehoord worden, dan gaan we de wereld verbeteren. En dat is 

niet de wens naar meer geld, want dat is een ook een gecreëerd afhankelijk makend 

systeem.  

 

Alleen samen, vanuit vertrouwen kunnen we anders doen.  

 

*1 Wie is de NAVO! Adolf Heusinger https://www.dispropaganda.com/single-post/adolf-

heusinger-hitler-s-chief-of-staff-who-became-nato-s-chief-of-staff   

 

Did You Know: 

https://www.dispropaganda.com/single-post/adolf-heusinger-hitler-s-chief-of-staff-who-became-nato-s-chief-of-staff
https://www.dispropaganda.com/single-post/adolf-heusinger-hitler-s-chief-of-staff-who-became-nato-s-chief-of-staff


Nazi Wehrmacht General Hans Speidel, who served as Chief of Staff to German Field Marshal 

Erwin Rommel during WW2, was promoted to the position of Supreme Commander for 

NATO Ground Forces—Central Europe, between 1957 and 1963. 

 

 



 

HOOFDKWARTIER NAVO, google zelf voor meer afbeeldingen. 

 



 

 Lijkt heel erg veel op het 4e rijk toch?!!!  

Durf te zien, open uw ogen.  

Trump wil vrede met Rusland,  

maar de EU wil oorlog blijven voeren. 

Waarom is de EU en de NATO zo 

oorlogszuchtig?  

Ga terug naar de geschiedenis en  

kijk waar de EU en de NATO van  

origine vandaan komen: De  

afbeeldingen hierboven zijn  

duidelijk genoeg. Wij zullen  

opgesloten worden in een digitale gevangenis als we nu niet samen 

de schouders onder verandering zetten. Alle hens aan dek. Zeg nee 

en doe niet mee. De aarde vergaat echt niet en als dat wel zo was, 

dan gingen wij hem hier in Nederland echt niet redden. 


